
Zápis z jednání Rady obce Velatice 

den jednání: 11. dubna 2012 č. 7/2012 

 
 
Přítomni: Mgr. Jan Grolich 
 Zdeněk Severa 
 Mgr. Petr Pelikán 
 Ing. Marek Neveselý 
 Mgr. Pavel Drozd 
Omluveni:  
 
 

Jednání rady zahájil starosta obce v 19:30 hodin. Jsou přítomni všichni členové rady, 
rada je usnášení schopná.  
 
Starosta obce navrhl následující program jednání: 
1. Řešení splaškové kanalizace v Hlučkově skále  
2. Schválení omezení provozu v MŠ velatice 
3. Vyčíslení hodnoty věcného břemene pro plynovou přípojku 
4. Schválení pořízení studie na přebudování budovy bývalé váhy 
5. Schválení poskytnutí příspěvku na opravu fasády kostela 
6. Schválení vyřazení majetku na základě inventury 
7. Různé 
8. Závěr  
 
Usnesení č. 1/6/2012 – schválení programu jednání:  
1. Řešení splaškové kanalizace v Hlučkově skále  
2. Schválení omezení provozu v MŠ velatice 
3. Vyčíslení hodnoty věcného břemene pro plynovou přípojku 
4. Schválení pořízení studie na přebudování budovy bývalé váhy 
5. Schválení poskytnutí příspěvku na opravu fasády kostela 
6. Schválení vyřazení majetku na základě inventury 
7. Různé 
8. Závěr  
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
1. Řešení splaškové kanalizace v Hlučkově skále  
  

Starosta obce informoval radu obce o tom, že na jednání se zástupci VAS a Svazku 
Šlapanicko bylo konstatováno, že ať už bude provozovat předmětnou kanalizaci 
obec sama nebo prostřednictvím VAS či jiného provozovatele, musí být vždy odpadní 
vody předávané do kanalizace přesně měřeny, a proto by na této části kanalizace 
musely být vybudovány 3 měrná zařízení, což představuje pořizovací náklady cca 
500. 000,- Kč a dále další náklady na provozování těchto zařízení. 
V podstatě jedinou možnou variantou bez výše uvedených nákladů je předání 
kanalizace do užívání Svazku jako všechny části kanalizace a následně bude 
kanalizaci provozovat VAS jako v ostatních částech obce. 
Obec tak sice nebude generovat žádný zisk, ale nemusí vynaložit uvedené náklady 
na měrná zařízení. Aby byly splaceny původní náklady na měrná zařízení, musela by 
být kanalizace provozována cca 20-30 let, protože případné nájemné za tuto část 
kanalizace by nepřevýšilo částku 20.000,- Kč ročně.  
Tento postup představuje postup, kterým standardně postupují všechny obce Svazku. 



Usnesení č. 2/7/2012 – Rada obce schvaluje předání splaškové kanalizace do užívání 
 Svazku Šlapanicko s tím, že schválení bude předloženo Zastupitelstvu obce. 

 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 
 

  
2. Schválení omezení provozu v MŠ velatice  
 

Starosta obce předložil radě obce ke schválení žádost ředitelky MŠ Velatice o 
schválení omezení provozu MŠ v době letních - měsících červenci a srpnu. 
Starosta k žádosti poznamenává, že s uzavřením MŠ se počítá i při realizaci přístavby.  
 
Usnesení č. 3/7/2012 – Rada obce schvaluje omezení provozu MŠ v době letních - 

 měsících červenci a srpnu. 
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 
 

 
3. Vyčíslení hodnoty věcného břemene pro plynovou přípojku 
 

Starosta obce předložil radě žádost na vyčíslení hodnoty věcného břemene za zřízení 
plynové přípojky na obecním pozemku. Toto vyčíslení je nyní nutné vždy, když kdokoli 
prodává plynovou přípojku RWE.  
Starosta proto navrhuje, aby byla výše věcného břemena určena jako standardní 
částka pro všechny tyto obdobné případy a navrhuje částku 1.000,- Kč za přípojku, 
protože částka od společnosti E.On se pohybuje dle délky vedení el. energie 
v podobných částkách. 
 
Usnesení č. 4/7/2012 – Rada obce schvaluje, aby věcné břemeno na zřízení plynové 

 přípojky na pozemku obce bylo vyčísleno v hodnotě  1.000,- Kč. 
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
4. Schválení pořízení studie na přebudování budovy bývalé váhy 
  

Starosta obce předložil radě ke schválení kalkulaci na pořízení studie na přestavbu 
budovy bývalé váhy na 3 byty, včetně zaměření objektu a vyčíslení předpokládaných 
nákladů za 16.000,- Kč bez DPH.   
 
 
Usnesení č. 5/7/2012 – Rada obce schvaluje pořízení studie na přestavbu budovy 
bývalé váhy na 3 byty, včetně zaměření objektu a vyčíslení předpokládaných 
nákladů za 16.000,- Kč bez DPH. 
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
5. Schválení poskytnutí příspěvku na opravu fasády kostela 

 
Starosta obce předložil radě ke schválení žádost o poskytnutí příspěvku na opravu 
fasády kostela ve Tvarožné. Starosta poznamenal, že tato žádost byla řešena v rámci 
schvalování rozpočtu na rok 2012 a byla rozpočtována částka 50.000,- Kč. 



 
Usnesení č. 6/7/2012 – Rada obce schvaluje poskytnutí příspěvku na opravu fasády 
kostela ve Tvarožné ve výši  50.000,- Kč. 

 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 
 
   

6. Schválení vyřazení majetku na základě inventury 
 
Starosta obce předložil radě závěrečnou zprávu z inventury za rok 2011, ve které je 
navrženo, aby byl vyřazen majetek obce, který byl v hospodě a nadále nebudou 
novým nájemcem užíván, protože je tento majetek již starý a nefunkční. 
 
Usnesení č. 7/7/2012 – Rada obce schvaluje vyřazení následujícího majetku: 
8/4 kuchyňský prac. stůl – 3.500,- Kč, 
8/8 odkládací stůl – 2.100,- Kč, 
8/18 dřez jednodílný – 1.000,- Kč, 
8/98 BTV – 8.700,- Kč.  
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
7. Různé 

 
 Nebyl vznesen žádný příspěvek. 

 
 

8. Závěr 
 
Jednání rady ukončil starosta obce ve 20:40 hodin. 

 
 
Zápis byl vyhotoven dne: 12. 4. 2012 
 
 

Starosta Místostarosta 
 
 
 

___________________ 
Mgr. Jan Grolich  

 
___________________ 

Mgr. Petr Pelikán 
 

 


